
Protokół Nr V/07
V  zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 29 marca 2007r.

Obrady V zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Jan 
Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście obecni wg listy' 
stanowiącej załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 13 i 
rada jest prawomocna do podejmowania uchwal.

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych,
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,
- informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,
2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między' sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5. Aktualny stan dróg gminnych i powiatowych oraz bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na terenie gminy Lichnowy' -  informacja Komisji Rozwoju Gospodarczego.
6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Lichnowach za 2006r.
7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Lichnowach za 
200ór.
8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 200ór.
9. Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa pożarowego na 
terenie gminy Lichnowy'w 200ór.
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 
stanowiących mienie gminy.
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia 
nieruchomości na mienie komunalne.
12. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia wykazu mienia komunalnego 
przeznaczonego do sprzedaży w 2007r.
13. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty' do taryf za odbiór ścieków.
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie ustalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007r.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków 
związanych z realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2007r.
16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie przyjęcia na 2007r „ Programu 
współpracy Gminy Lichnowy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”.
17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny pieniężnej.
18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredyfu 
inwestycyjnego w 2007r. na budow-ę III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup 
budynku w Borętach.
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19- Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2007r.
20. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Lichnowy o 
obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy łub służby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 
i944r do dnia 31 lipca I990r.
21. Wolne wnioski.
22. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zaproponował zmianę porządku 
obrad. Poprosił o zamianę pkt. 2 z pkt. 5 porządku obrad. Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie proponowane zmiany do porządku obrad.

Radni przyjęli jednogłośnie zmiany do porządku oraz nowy porządek po zmianach.

1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych,
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,
- infonnacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,
2. Aktualny stan dróg gminnych i powiatowych oraz bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na terenie gminy Lichnowy -  informacja Komisji Rozwoju Gospodarczego.
3. Interpelacje i zapylania radnych.
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między' sesjami.
6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Lichnowach za 200ór.
7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Lichnowach za 
2ooór.
8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 200ór.
9. Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa pożarowego na 
terenie gminy Lichnowy w 20o6r.
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 
stanowiących mienie gminy.
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia 
nieruchomości na mienie komunalne.
12. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia wykazu mienia komunalnego 
przeznaczonego do sprzedaży w 200jr.
13. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryf za odbiór ścieków.
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie ustalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007r.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków' 
związanych z realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2007r.
16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie przyjęcia na 2007r „ Programu 
współpracy Gminy Lichnowy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”.
17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny pieniężnej.
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
inwestycyjnego w 2007r. na budowę III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup 
budynku w Borętach.
19. podjecie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2007r.
20. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Lichnowy o 
obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 
igąąr do dnia 31 lipca i990r.
21. Wolne wnioski.
22. Zamknięcie posiedzenia.

W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez 
uwag protokół z poprzedniej sesji.

Ad.i. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy

W tym momencie Przewodniczący oddał głos przedstawicielom z Telekomunikacji, 
którzy- zostali zaproszeni na obrady V sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy, by 
odpowiedzieć na pytania zainteresowanych związane z funkcjonowaniem Internetu 
na terenie gminy Lichnowy.
P. Skonieczny: czy i kiedy będzie dostęp do Internetu wr miejscowości Szymankowo? 
P. Krawczyk: jeżeli chodzi o Szymankowo to nie jest przewidziana w najbliższym 
czasie rozbudowa centrali, która umożliwiłaby dostęp do Internetu.
P. Grzesiak: chciałabym się zapytać dlaczego mając telefon, który byl zakładany dość 
dawno nie mam możliwości podłączenia Internetu. Przecież to tylko kwestia 
przeciągnięcia przewodu. Dlaczego Telekomunikacja nie podejmie się wykonania tego 
zadania?
P. Krawczyk: myślę, że z podłączeniem Internetu w Pani przypadku nie będzie 
problemu. Osobiście zajmę się tą sprawą.
P. Nacel: chciałbym zadać pytanie reprezentantom telekomunikacji -  mianowicie 
czy macie zamiar podłączyć Internet w Szymankowie czy tez nie i czy upoważniacie 
mnie do opublikowania tej odpowiedzi w prasie?
P. Krawczyk: jako przedstawiciele telekomunikacji nie jesteśmy upoważnieni do 
podejmowania tego rodzaju decyzji. Nie mogę także wypowiedzieć się w tej sprawie bo 
nie jestem organem decydującym. Decyzja należy tylko i wyłącznie do dyrektora 
Telekomunikacji.
P. Kaczor: czy'jest możliwość podłączenia Internetu w miejscowości Boręty?
P. Krawczyk: jak najbardziej jest taka możliwość ale Internet tylko z najmniejsza 
prędkością bo odległość od centrali jest zbyt duża.
P. Skonieczny: a co z Szymankowem?
P. Krawczyk: napisze Pan pismo do telekomunikacji a ja osobiście przekaże do 
dyrekcji.

Ad. 2. Aktualny stan dróg gminnych i powiatowych oraz bezpieczeństwa 
ruchu drogowego na terenie gminy Lichnowy -  informacja Komisji 
Rozwoju Gospodarczego.

Informację z aktualnego stanu dróg gminnych i powiatowych przedstawił starosta 
malborski Mirosław Czapla.
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P. Czapla: mogę powiedzieć, że sytuacja nie jest najlepsza. Środki finansowe 
przyznane z Funduszy Unijnych zabezpieczą 70 km dróg należących do powiatu 
malborskiego. Jak się okazuję potrzeby są zdecydowanie większe. Na dzień dzisiejszy 
jest to 130 km dróg, które nadają się do remontu. Budżet powiatu jest zdecydowanie 
mniejszy niż w zeszłym roku, co ogranicza nasze możliwości finansowe. Sprawą 
blokującą nas jeżeli chodzi o kwestię związana z modernizacją dróg, jak każdy zdaje 
sobie sprawę jest obecna sytuacja szpitala. Kolejna przyczyną blokującą powiat są 
inwestycje z lat ubiegłych, które do tej pory nie zostały rozliczone co ogranicza nasze 
możliwości kredytowe.
P. Wójt: szpital dla powiatu jest problemem nr 1. dla nas natomiast problemem nr 1 
jest temat dróg. Drogi gminne jak i powiatowe z dnia na dzień są w coraz to gorszym 
stanie. Nie możemy przecież powiedzieć naszym mieszkańcom, że jesteśmy w tej 
sprawie bezsilni. Mogę powiedzieć, że jesteśmy otwarci na współpracę jeżeli chodzi o 
modernizację dróg. Będziemy chętnie inwestować bo to dotyczy przecież naszych 
mieszkańców i przede wszystkim naszego życia. Całkiem niedawno wpłynął wniosek o 
pomoc finansową na remont dróg. Mimo, iż kwota jest dość duża to i tak postaramy się 
podratować powiat na tyle na ile będzie nas stać. Nawet jeżeli będzie taka potrzeba 
kosztem zadań własnych. Korzystając z okazji chciałbym nawiązać do drogi w 
Dąbrowie. Droga została zmodernizowana, jednak nic cala. Starosta powiedział, ze 
zabrakło pieniędzy na dokończenie tego remontu. Zaświadczył jednak, że ją dokończą 
ale do tej pory nie zostały podjęte w tym kierunku żadne kroki. Myślę, że nie możemy 
obciążać powiatu tylko sami przyczynić się by dokończyć realizacje tej inwestycji.
P. Zbrzeźny: Komisja Rozwoju Gospodarczego dnia 8 marca 2007r. dokonała 
objazdu dróg gminnych i powiatowych i mogę bez obaw powiedzieć, ze sytuacja jest 
fatalna, bo tylko tak można to określić. Obecnie większość dróg jest „poflekowana”, nie 
wiem czy warto wykonywać wogóle takie prace, zważając na koszt i wytrzymałość. 
Chciałbym także dodać, że wkład gminy w remonty dróg jest duży i to należy docenić. 
Jest mowa o bezpieczeństwie? Ale czy my możemy w ogóle o tym mówić?. Mieszkańcy 
nieustannie zadają nam tego typu pytania a my nie potrafimy na nie odpowiedzieć. 
Zarząd Dróg Powiatowych obiecał, że jak tylko warunki atmosferyczne na to pozwolą 
wr Lisewie Malb. powstanie przejście dla pieszych. Warunki są a przejścia nie ma.
P. Żak: osobiście dopilnuje, by przejście jak najszybciej powstało.
P. Zbrzeźny: a jakie drogi znajdujące się na terenie gminy Lichnowy przewidziane są 
do remontu?
P. Starosta : w Regionalnym Programie Operacyjnym na lata 2007-2013 są ujęte 
wszystkie drogi przeznaczone do remontu jakie gmina zgłosiła na piśmie. Trudno 
jednak jest określić, które drogi i kiedy będą remontowane w pierwszej kolejności. 
Najważniejsze jest by gminy współpracowały z powiatem, bo dzięki tej współpracy uda 
nam się uzbierać jak najwięcej środków finansowych na modernizacje tych dróg.
P. Nacel: z pokorą przyjęliśmy informację od pana Starosty. Są one jak najbardziej 
prawdziwe, realne ale zarazem i smutne. Mam prośbę by informacje, które nam dziś 
przekazał pan Starosta zostały zamieszczone w prasie, by odciążyć nas od tłumaczenia 
ludziom tego problemu, bo zwykłego mieszkańca nie interesuje czy jest to droga 
gminna czy tez powiatowa -  po prostu jest to droga.

Radni jednogłośnie przyjęli informacje o aktualnym stanie dróg gminnych i 
powiatowych oraz bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie gminy Lichnowy. 
Protokół Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 3. Interpelacje i zapylania radnych



I*. Graban: dlaczego nie są opróżniane śmietniki? Czy to prawda, ze umowa na wywóz 
nieczystości z Zakładem Gospodarki Komunalnej została zerwana?
P. Zbrzeźny: chciałem poruszyć sprawę poligonu w Lisewie Malb. Jest to teren 
przeznaczony dla wojska, na którym mogą robić co chcą. Jednak nikt się tego nie 
trzyma -  rozładowują się i załadowują nie tylko na terenie poligonu ale także na 
placach gdzie przebywają mieszkańcy no i przede wszystkim dzieci. Chciałbym aby ktoś 
tym się zajął. Chciałbym jeszcze zwrócić uwagę na problem wysypiska. Nie ma na nim 
osoby odpowiedzialnej, która sprawuje kontrolę nad tym wysypiskiem. Trzeba 
zdecydowanie poświęcić więcej uwagi i czasu na sprawy związane z wysypiskiem.
P. Górecka: czy jest możliwość aby „Lisebusa” mając kurs do Boręt wjeżdżał do wrsi -  
przede wszystkim rano i po południu gdy jest najwięcej ludzi, którzy jadą do i z pracy.

Ad. 4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania

P. Wójt: umowa obowiązuje nadal a nieczystości zostaną wywiezione w najbliższym 
czasie. Jeżeli chodzi o kurs Boręt wsi to osobiście porozmawiam z właścicielem „ 
Lisebusa” by uwzględnił w swoich rozkładach taki kurs.

Ad.5 Informacje Wójta gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: obecnie modne stały się elektrownie wiatrowe. Zgłosiły się już cztery firmy, z 
którymi się spotkałem by przedstawili swoja ofertę. Dla nas jest to ogromna szansa i 
mvażam, ze powinniśmy się nad taka inwestycja poważnie zastanowić. Koszty takiego 
jednego wiatraku jest dość duży, wynosi on ok. 10-20 tys. zł. Są to duże pieniądze ale 
po rozmowie ze znajomym wiem, ze jest to inwestycja bardzo opłacalna i przede 
wszystkim podratuje nasz budżet.

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Lichnowach za aooór

Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Lichnowach za 2O06r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Ad.7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w 
Lichnowach za 200ór.

Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury' i 
sportu w' Lichnowach za 200ór. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.

Ad.8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów7 Alkoholowy ch za 200ór.

Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za aooór. Sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.9 .Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa 
pożarowego na terenie gminy Lichnowy w 200ór.
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Radni przyjęli jednogłośnie informację o działalności jednostek OSP i stanie 
bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy Lichnowy? w 20o6r. Informacja stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad.io. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży’ lokali 
mieszkalnych stanowiących mienie gminy.

Do uchwały' uwag nie wniesiono. Radni podjęli uchwałę, przy czterech głosach przeciw 
uchwałę Nr V/45/o7 z dnia 29.03.2007^ w sprawie określenia zasad sprzedaży' lokali 
mieszkalnych stanowiących mienie gminy. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości na mienie komunalne.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr V/4ó/07 z 
dnia 29.03.2007 wr sprawie uchylenia uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia 
nieruchomości na mienie komunalne. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu.

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia wykazu mienia 
komunalnego przeznaczonego do sprzedaży wr 2007T.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli uchwałę przy dwóch głosach przeciw i 
dwóch wstrzymanych uchwałę Nr V/47/07 z 29.03.2007^ w sprawie uzupełnienia 
wykazu mienia komunalnego przeznaczonego do sprzedaży' w 2007r. Uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryf za odbiór ścieków’.

Do uchwały uwag nic wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwalę Nr V/48/07 z 
dnia 29.03.2007^ w sprawie dopłaty do taryf za odbiór ścieków. Uchwala stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad.14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie ustalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów’ 
Alkoholowych na 20071'.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę Nr V/49/07 z 
dnia 29.03.2007^ zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007r. uchwała stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad.15. Podjęcie uchwyty w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu 
przychodów' i wydatków związanych z realizacją Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2007r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwalę Nr V/5o/t>7 z 
dnia 29.03.2007^ w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków 
związanych z realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2007T. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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Ad.ió. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia na 
2007r „ Programu współpracy Gminy Lichnowy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie”.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie uchwalę Nr V /st/07 z 
dnia 29.03.2007^ zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia na 2007T „ Programu 
współpracy Gminy Lichnowy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art.3 ust.3 ustaw)’ z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny pieniężnej.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli uchwałę przy czterech glosach przeciw 
i jednym wstrzymanym Nr V/52/07 z dnia 29.03.2007^ w sprawie przyjęcia 
darowizny pieniężnej. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu inwestycyjnego w 2007r. na budowę III etapu kanalizacji wsi 
Szymankowo oraz zakup budynku w Borętach.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie uchwałę Nr V/53/07 z 
dnia 29.03.2007^ w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego 
wr 2007T. na budowę III etapu kanalizacji wsi Szymankowo oraz zakup budynku w 
Borętach. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Ad.A9. Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2007r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie uchwałę Nr V/54/07 z 
dnia 29.03.2007r w sprawie zmian budżetu gminy na 2007r. Uchwała stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad.20. Podjęcie uchwały' w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy’ 
Lichnowy o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy7 lub 
służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy' z tymi 
organami w okresie od dnia 22 lipca i944r do dnia 31 lipca i99or.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni przyjęli, przy jednym głosie wstrzymującym 
uchwałę Nr V/55/07 z dnia 29.03.20071'. w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy 
Lichnowy o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w 
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 
22 lipca i944r do dnia 31 lipca i990r. Uchwala stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu.
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Ad. 15. Wolne wnioski.

Z powodu braku wolnych wniosków przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Ad. 16. Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 
w dniu 29.03.2007^ obrady V zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy.

Protokołowała: 

Łyczko Monika
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